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Goedkeuring verslag van de vorige vergadering: 

Het verslag van de voorbije vergadering werd verzonden door het secretariaat aan alle commissieleden  

en er zal rechtgezet worden dat Jean Defau bij de aanwezigen was in de vergadering van december. 

 

 

Agendapunten GR: 

Voorstel : op budget 2023 vd stad : 80 % vd jaarlijkse bijdragen ( vd 2 jaar 2022-2023) – landbouw raad 

 

Activiteiten CBS na kerstreces beperkt gezien nog maar 2 weken terug aan het werk 

Info : Projectaanvraag voor subsidies voor gemeente zonder gemeentehuis werd helaas negatief 

beoordeeld 

 

Vraag van raadslid Defau : Wat is de input van de stad naar de bouwmeester toe mbt huisvesting 

stadsdiensten op en rond gr markt. 

Schepen Huts bezorgt hem die info 

 

 

Varia/vragenronde:   

Receptie horeca 30/01/23 op stadhuis 

 

Initiatief van schepen Huts m.b.t. visie over nieuwbouw stadhuis : korte rondvraag: hoe staan de 

raadsleden hier tegenover? 

Raadslid Daenen: de communicatiemonitor is uit: zijn er al resultaten uit m.b.t. tienen? 

 

Raadslid Defau merkt op: Communicatie van de stad naar raadsleden schort tekort: vb gebrek aan 

communicatie rond opbouw dossier vb nieuw ziekenhuis 

Zijn toch dossiers met een impact op het stadsbestuur 

Zoeken naar een sociaal maatschappelijk draagvlak 

Vb Bij infomoment merk je toch op dat er nood aan communicatie is 

Opmerking: bouw van ziekenhuis is wel een privé-initiatief, maar zal anderzijds wel zijn impact hebben op 

de mobiliteit 

 



Raadslid Dereze: Opletten met communiceren: enkel als alles duidelijk is/concreet 

 

Raadslid Loosen: zijn er grondige studies over kosten/baten voor een nieuw gebouw 

Nieuw gebouw is niet enkel een energetisch probleem; is maar éen aspect 

Doel is: faciliteren aan de Tienenaar; op vlak van toegankelijkheid, centralisatie 

Raadslid Vankeijenberg: wordt er lichtinval bijgecreëerd door toevoeging van aankoop Jopan? 

 

Suggestie de (zij het zelfs voorlopige) plannen voorleggen aan een verenigde commissie of zo 

 

 

Na rondvraag over mogelijke andere variapunten wordt de vergadering beëindigd om 20u. 

 

Verslaggever 

Lucia Dewolfs 


